招聘启事

    广东瀚诚律师事务所成立于2006年，是一家合伙制律师事务所，位于深圳福田区CBD中心商务区。瀚诚的劳动法律团队是国内顶尖劳动法律服务专业团队，拥有广泛而高端的客户群，为众多知名国内企业和外资企业提供从劳动争议仲裁、诉讼到常年劳动法律顾问。在劳动法律实务领域最为活跃的珠三角地区，我们积累了非常丰富的经验，希望能够进一步打造成为立足以本土并适应国际化需求的劳动法律服务团队，也希望能够获得更为理想的团队成员的支持。

    我们将为未来团队成员提供：

富有市场竞争力的薪酬和福利；

针对性的培养方案和培训计划；

根据贡献程度参与团队分配；

相互理解、包容的工作氛围。

    我们希望未来团队成员：

认可专业化的律师职业发展理念，具有团队合作精神，恪守职业操守；

已通过国家司法考试，获得法律职业资格证书或律师执业证书；

法学专业本科以上学历，获得硕士学位者优先；

具有良好的中英文阅读和写作能力。

    有意向求职人员请提供：

个人中英文版本的简历；

加入律师职业的初衷、想法和规划（字数不限）；

个人中文或者英文写作作品。

将上述材料投递至info@hanchenglawfirm.com
如果您想对我们有更多了解，请登陆：

http://www.hanchenglawfirm.com/newsdetail.jsp?id=589&typeid=57
Recruitment 

   Located in Futian CBD of Shenzhen, Guangdong Hancheng Law Firm was established in the form of partnership in 2006. Hancheng is one of the top law firms providing comprehensive legal services with a focus on labor law. Hancheng has an extensive network of high-end clients including both well known domestic enterprises as well as foreign invested enterprises. Our services range from labor dispute arbitration, litigation and labor law issue counseling, as well as risk control for employment matters and crisis management.The Pearl River Delta Area gives rise to a very active labor law practice, which allow us to have accumulated a wealth of experiences. We have put all efforts into building a team which stands on its footprint in the domestic labor law market and meets the demand for internationalization. We are looking to recruit an ideal team member to support our future practice.   
  For this position, we will offer:
Competitive salary and benefits;

Targeted training plans; 
Profit sharing based upon personal contribution;  
Understanding and inclusive working atmosphere. 
  We hope the candidate can have the following qualities:

 Share the concept of professional career development with team work spirit and abiding by professional ethics;

 Pass National Judicial Examination with Legal Professional Qualification Certificate or a lawyer’s license;
 Graduate from prestigious law school with a solid academic background; 
 Have an excellent command of Chinese writing as well as English as working language.
   If you wish to make an application, please provide the following materials:

1) Resume in both English and Chinese;

2) An statement about your intention and detailed plan in advancing your career of being a lawyer;
3) Essays written by you.
Please send the above materials to info@hanchenglawfirm.com
If you want to learn more details of us, please visit our website 

http://www.hanchenglawfirm.com/newsdetail.jsp?id=589&typeid=57
